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Ik reageer even op je punten
vrijwilligersorganisaties moeten aan dezelfde regels voldoen als ‘professionele’ horeca dus dat kan niet een argument

zijn
vanaf 1 juni geldt waarschijnlijk ligt ook voor ter besluitvomiing dat elke groepsgrootte is toegestaan Dan geldt alleen

de 1 5 meter afstand van elkaar Dus dat iedereen met een biertje blijft hangen mag dan

ik begrijp helemaal niet waar het argument voor bron en contactonderzoek vandaan komt Van VWS Ik zal dat

morgenochtend wel even uitzoeken maar bij PG heeft niemand me dat vandaag te vertekL

Enja if all else fails kan dat de argumentatie zijn Maar daar zou ik me nu nog met by neer willen leggen
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Onderwerp RE annotatie sportkantines

Naar ja annotatie gekeken
Ik zou niet durven beweren dat vrijwilligers net zo goed als professionals een hygiene protocol weten te voeren Het is echt niet

zo dat iedereen bij de tennisclub over bedrijfshygiene papieren beschikt

Ik zou veel meerstellen laat sportkantines buitenaccommodaties meelopen met versoepeling horeca

Gros kan niet aan de voorwaarden voldoen en zal gesloten blijven danwel met alleen uitgifte loket werken

In noodverordening kan dan aangegeven worden dat protocol van toepassing is op alle eet en drinkgelegenheden

Daarnaast denk ik wel goed om argument mbt grote groepen mensen samenkomsten te noemen

Cafe Terras is afgebakende ruimte waarop ook strikt gehandhaafd wordt

Dat is een sportaccommodatie niet Dus kan me oprecht voorstellen dat ze niet willen dat iedereen met zijn biertje langs de

velden blijft hangen

Ik denk meest kansrijk laten we met de horeca starten en zien hoe dat loopt in naleving protocol en nieuwe besmettingen
Indien dat goed gaat kunnen kantines per 01 07 ipv 01 09 volgen

Wel goed om de 2 inhoudelijke punten mee te geven want zou straks ook wel eens onze argumentatie naar de sector kunnen

zijn als ze nog niet mee mogen

10 2eHoop dat je hier iets aan hebt en mogelijk kan hetanders morgenochtend nog noemen
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Hoi

Zoals telefonisch al aangegeven bijgevoegd de annotatie voor de openstelling sportkantines MZS gaf zojuist in de

debatvoorbereiding aan hier een punt van te willen maken in de ICCB en de MCCB en de passage hierover in de TK brief voor

woensdag te laten afhangen van de uitkomst van deze commissies

Als er nog vragen zijn ben ik uiteraard beschikbaar

Met vriendelijke groet
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